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Protokoll fra årsmøte i Kristiansand Pistolskyttere 2024 
 
 
Årsmøtet ble avholdt på Kristiansand Pistolbane, 13.03.2025 for driftsåret 2024. 
 
Sak 1 Godkjenning av de stemmeberettigede 

Tellekorpset rapporterte at det var 55 stemmeberettigede oppmøtte medlemmer.  
 
Forslag fra styret: 
Det godkjennes 55 oppmøtte stemmeberettigede medlemmer.  
 
Følgende hadde ordet i saken:  
Bent Øystein Bostad 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.   

 
Sak 2 Gjennomgang av forretningsorden for årsmøtet.  

Forretningsorden blir vist på skjerm til de oppmøtte. 
 
Forslag fra styret: 
Godkjenne forretningsordenen. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Jan Gunnar Songedal 

 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt 

   
Sak 3 Valg av dirigent  

 
Forslag fra styret: 
Jan Gunnar Songedal velges som dirigent. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Bent Øystein Bostad 

 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 
Sak 4 Valg av protokollfører 

 
Forslag fra styret:  
Bent Øystein Bostad velges som protokollfører. 
 
Følgende hadde ordet i saken:  
Bent Øystein Bostad 

 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
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Sak 5 Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen  

Dirigent henviste til de utsendte saksdokumentene hvor styret på forhånd har foreslått 
protokoll underskrivere. Disse var Ole Jakob Furholt Korsvik og Randi Lindebø. 

 
Følgende hadde ordet i saken: 
Bent Øystein Bostad 
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 
 

 
Sak 6 Godkjenning av innkalling 

Det ble henvist til saksliste publisert på nettsiden og på Facebook.  
 
Forslag fra styret: Innkallingen godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Bent Øystein Bostad 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 
Sak 7  Godkjenning av sakliste  

  
Forslag fra styret: 
Saklisten godkjennes med de endringsforslag som er innkommet. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Bent Øystein Bostad 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 
Sak 8 Behandling av idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger 

 
Forslag fra styret: 
Styrets årsberetning godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken:  
Bent Øystein Bostad. 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 
Sak 9 Behandling av kontrollutvalgets beretning.  

 
Forslag fra styret: Kontrollutvalgets beretning godkjennes.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Geir Westermann, Tom Børre Olsen, Jan Gunnar Songedal, 
Randi Lindebø, Ole Thomas Furuseth. Det ble påpekt fra salen at utskrevet balanse fra 
regnskapssystemet ikke stemmer overens med kontrollutvalgets beretning, styret forklarte 
som tidligere år at den/de som la inn bilag fra byggeprosessen av Kristiansand Pistolbane har 
gjort en feil ved å ikke opprette prosjektregnskap, det er ingen tvil om at selve bygge 
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regnskapet i papirform var ryddig og bra når det ble satt sammen, men den digitale 
versjonen i regnskapsprogrammet har feil. Dette er en feil som har hjemsøkt regnskapet 
hvert eneste år. I et forsøk på å unngå denne diskusjonen valgte styret å kun fremlegge 
dokumentene satt sammen av kasserer som gir det riktige bildet av regnskapet, det kom 
uansett frem ønske fra et medlem om innsyn i visma rapporten «saldobalanse» i forkant av 
møtet, dette ble publisert på innlegget på nettsiden. Som igjen skapte den vanlige 
forvirringen rundt foreningens økonomiske situasjon. Det ble påpekt klart og tydelig at 
idrettsklubben har INGEN gjeld, ingen lån eller andre heftelser. 
 
 
Vedtak: Beretningen godkjennes med de nevnte endringer når det kommer til forskjellen i 
balanser, fra avgitt informasjon fra kasserer mot balanser i visma som er misvisende. 
 

Sak 10 Behandle idrettslagets resultat og regnskap. 
 

 Forslag fra styret: Styret foreslår å godkjenne resultatet og regnskapet.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Tom Børre Olsen 
 
Vedtak: Idrettslagets resultat og regnskap ble enstemmig godkjent 

 
 
Sak 11 Behandle forslag og saker. 
  

Sak 11.1 Endring av lovnorm.  
 
Styret foreslår å endre lovnormen slik at leder og nestleder velges for 2 år av gangen, da med 
overlappende tjenestetid slik at man får bedre kontinuitet på driften i klubben. Det ble litt 
diskusjon hvorvidt dette kunne tre ikraft umiddelbart. Marion Ramstad fant en lovtekst som 
kunne tolkes dithen at dette kunne igangsettes umiddelbart, og det ble foretatt avstemming 
på om forslaget til ny lovnorm skulle godkjennes, og om den skulle godkjennes med 
øyeblikkelig virkning.  

 
Følgende hadde ordet i saken: Bent Øystein Bostad, Jan Erik Farevaag, Geir Westermann, 
Marion Ramstad. 
 
7 stemmer mot, 47 for 
 
Vedtak: Vedtatt med 47 mot 7 stemmer. 
 
Sak 11.2 Oppnevne oppmenn i KPS. 
 
Av organisatoriske årsaker ønsker styret å oppnevne de nevnte personer som offisielle 
oppmenn i KPS.  
Kristin Ø. Solberg – Oppmann kjøkken 
Ole Thomas Furuseth – Oppmann PPC 
Hanna K.F. Korsvik – Oppmann Kvinnegruppa 
Tom Ånesland – Oppmann Felt 
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Følgende hadde ordet i saken: Bent Øystein Bostad 
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 

 
Sak 11.3 Innkjøp til felt 
 
Felt hadde først forslag om innkjøp av nettbrett, siden klubben siden den gang har fått 
donert 10 nettbrett fra Vy via Tom Ånesland, så er forslaget at den anslåtte summen settes 
av til andre felt utbedringer, herunder internet dekningen på banen og området rundt for 
bruk av nettbrettene. Avsatt sum er 16.000 kroner. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Bent Øystein Bostad 
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt 
 
Sak 11.4 Komplettering av elektronikk i gimlehallen / på farvannet 
 
Rune Wold har foreslått at klubben skal gå inn med egenkapital i forbindelse med søknader 
om midler til komplettering av elektronikk i Gimlehallen / på farvannet. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Rune Wold, Tor-Christian Søndergaard med flere. 
 
Vedtak: 3 stemmer mot, 51 for. 
 
Sak 11.5 Forslag fra Jan Berthin Tønnessen om organiserte treninger 
 
Jan Bertin Tønnessen har foreslått at på organiserte treninger er det kun personer med 
avholdt sikkerhetskurs som kan delta.  
 
Følgende hadde ordet i saken:  
 
Vedtak: Vedtatt med 53 mot 1 stemme. 
 
Sak 11.6 Rune Wold sitt forslag om at KPS skal søke om Bane NM i 2026 
 
Rune Wold har foreslått at klubben søker om å få avholde Bane NM i 2026. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Rune Wold 
 
Vedtak: 53 for og 1 stemme imot. 

 
 

Sak 12 Fastsette medlemskontingent 
 
 Styret har foreslått å endre medlemskontingenten, i samme sak er det kommet et 
endringsforslag fra styret, om at junior medlemskontingenten ikke skal røres. Det ble etter 
forslag fra salen også utarbeidet et endringsforslag om prosentvis økning for at det skal bli 
rettferdig for alle medlemstyper. 
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20% økning på hovedmedlemmer – Ny medlemskontingent er: 1320 
20% økning på honnørmedlemmer – Ny medlemskontinget er:  840 
20% økning på familiemedlemmer – Ny medlemskontingent er: 1560 
 
Endringsforslag inngitt ble valgt. 

 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 
 

Sak 12.1 Vedta idrettslagets budsjett 
 

Tom-Børre Olsen presenterte budsjettet. 
 
Forslag fra styret: Godkjenne idrettslagets budsjett. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Tom Børre Olsen og Bent Øystein Bostad 

 
Vedtak: Foreslått budsjett godkjennes 

 
Sak 13 Behandling av idrettslagets organisasjonsplan 

Bent Øystein Bostad presenterte organisasjonsplanen. 
 
Forslag fra styret: Godkjenne organisasjonsplanen. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Bent Øystein Bostad 

 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 

 
Sak 14 Valg 

Valgkomiteen presenterte sin innstilling,  
 
 14.1 Valg styre  

 
Valg av styreleder: 

 
Forslag fra valgkomiteen: 
Jan Gunnar Songedal velges som styreleder.  

 
Følgende hadde ordet i saken: Bent Øystein Bostad 

 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 
 Valg av nestleder: 

Forslag fra valgkomiteen: 
Hans Olav Labas velges som nestleder.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Bent Øystein Bostad 

 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
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Valg av øvrige styremedlemmer: 
 
Følgende hadde ordet i saken: Bent Øystein Bostad og flere fra salen. 
 
Det ble diskusjon rundt kontrollutvalgets beretning og valgkomiteens innstilling, som endte 
opp med benkeforslag, det ble derfor avholdt skriftlig avstemming. 
 
Det var 4 kandidater til 2 ledige styremedlems plasser. Etter avstemmingen så ble Tom-Børre 
Olsen og Tine Songedal valgt inn av de tilgjengelige kandidatene. 

 
 

Vedtak: Vedtatt etter skriftlig avstemming. 
 
Valg av varamedlemmer: 
Forslag fra valgkomiteen: 
Thomas Jørgensen og Tom-Inge Dalen 
 
Tom-Inge Dalen trakk seg og ga plassen til Hanna Korsvik, det ble dermed avstemming. 
 

 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
Styret i Kristiansand Pistolskyttere består fra 13.03.2025 av følgende personer: 
 
Styreleder: Jan Gunnar Songedal (på valg i 2027) 
Nestleder: Hans Olav Labas (på valg i 2026) 
 
Styremedlem: Tom Børre Olsen (på valg i 2027) 
Styremedlem: Tine Songedal (på valg i 2027) 
Styremedlem: Bent Øystein Bostad (på valg i 2026) 
Styremedlem: Cecilie A. Sebdal (på valg i 2026) 
 
Varamedlem: Thomas Jørgensen (på valg i 2026) 
Varamedlem: Hanna K. S. Korsvik (på valg i 2026) 
 
14.2 Valg av kontrollutvalg  
 
Valg av medlemmer til kontrollutvalget  
Forslag fra valgkomiteen:  
 
Pål Dølbakken – leder 
Rakel B. Wiig - medlem 
Anna Lüdemann – vara 
 
Rakel var egentlig innstilt som et av medlemmene i kontrollutvalget, hun har siden den gang 
meldt seg ut av klubben og sagt ifra at hun skal flytte fra byen, det ble derfor foreslått på 
stedet noen endringer. Dette ble det nye forslaget: 
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Pål Dølbakken – leder 
Anna Lüdemann – medlem 
Randi Lindebø - vara 
 
Følgende hadde ordet i saken: Bent Øystein Bostad, Anna Lüdemann m.fl. 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  

 
14.3 Valg av representanter til ting og møter i andre organisasjonsledd der idrettslaget har 
representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene 
 
Forslag fra styret: 
Styret utnevner selv 
 
Vedtak: Forlaget ble enstemmig vedtatt.   
  
 15 Valg av valgkomité  
 
Forslag fra styret: 
 
Anita Belland som leder 
Gøril Sørensen som medlem 
Morten F.G. Hoem som medlem 
Per Lüdemann som medlem 
Ole Thomas Furuseth som vara 
 
Følgende hadde ordet i saken: Bent Øystein Bostad 

 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
 

 
Møtet hevet kl 20:45 
 
 
Kristiansand, 13.03.2025 
 
 
-----------------------------------------    
Bent Øystein Bostad (referent)       
 
 
 
 
 
-----------------------------------------   ------------------------------------------------------------ 
Ole Jakob Furholt Korsvik   Randi Lindebø 
 
[Navn og signatur fra de to medlemmene årsmøtet valgte til å signere protokollen] 
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Protokoll fra årsmøte i Kristiansand Pistolskyttere 2024 
 
 
Årsmøtet ble avholdt på Kristiansand Pistolbane, 13.03.2025 for driftsåret 2024. 
 
Sak 1 Godkjenning av de stemmeberettigede 


Tellekorpset rapporterte at det var 55 stemmeberettigede oppmøtte medlemmer.  
 
Forslag fra styret: 
Det godkjennes 55 oppmøtte stemmeberettigede medlemmer.  
 
Følgende hadde ordet i saken:  
Bent Øystein Bostad 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.   


 
Sak 2 Gjennomgang av forretningsorden for årsmøtet.  


Forretningsorden blir vist på skjerm til de oppmøtte. 
 
Forslag fra styret: 
Godkjenne forretningsordenen. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Jan Gunnar Songedal 


 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt 


   
Sak 3 Valg av dirigent  


 
Forslag fra styret: 
Jan Gunnar Songedal velges som dirigent. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Bent Øystein Bostad 


 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  


 
Sak 4 Valg av protokollfører 


 
Forslag fra styret:  
Bent Øystein Bostad velges som protokollfører. 
 
Følgende hadde ordet i saken:  
Bent Øystein Bostad 


 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
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Sak 5 Valg av to medlemmer til å underskrive protokollen  


Dirigent henviste til de utsendte saksdokumentene hvor styret på forhånd har foreslått 
protokoll underskrivere. Disse var Ole Jakob Furholt Korsvik og Randi Lindebø. 


 
Følgende hadde ordet i saken: 
Bent Øystein Bostad 
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 
 


 
Sak 6 Godkjenning av innkalling 


Det ble henvist til saksliste publisert på nettsiden og på Facebook.  
 
Forslag fra styret: Innkallingen godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Bent Øystein Bostad 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 


 
Sak 7  Godkjenning av sakliste  


  
Forslag fra styret: 
Saklisten godkjennes med de endringsforslag som er innkommet. 
 
Følgende hadde ordet i saken: 
Bent Øystein Bostad 
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt. 


 
Sak 8 Behandling av idrettslagets årsberetning, herunder eventuelle gruppeårsmeldinger 


 
Forslag fra styret: 
Styrets årsberetning godkjennes. 
 
Følgende hadde ordet i saken:  
Bent Øystein Bostad. 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  


 
Sak 9 Behandling av kontrollutvalgets beretning.  


 
Forslag fra styret: Kontrollutvalgets beretning godkjennes.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Geir Westermann, Tom Børre Olsen, Jan Gunnar Songedal, 
Randi Lindebø, Ole Thomas Furuseth. Det ble påpekt fra salen at utskrevet balanse fra 
regnskapssystemet ikke stemmer overens med kontrollutvalgets beretning, styret forklarte 
som tidligere år at den/de som la inn bilag fra byggeprosessen av Kristiansand Pistolbane har 
gjort en feil ved å ikke opprette prosjektregnskap, det er ingen tvil om at selve bygge 
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regnskapet i papirform var ryddig og bra når det ble satt sammen, men den digitale 
versjonen i regnskapsprogrammet har feil. Dette er en feil som har hjemsøkt regnskapet 
hvert eneste år. I et forsøk på å unngå denne diskusjonen valgte styret å kun fremlegge 
dokumentene satt sammen av kasserer som gir det riktige bildet av regnskapet, det kom 
uansett frem ønske fra et medlem om innsyn i visma rapporten «saldobalanse» i forkant av 
møtet, dette ble publisert på innlegget på nettsiden. Som igjen skapte den vanlige 
forvirringen rundt foreningens økonomiske situasjon. Det ble påpekt klart og tydelig at 
idrettsklubben har INGEN gjeld, ingen lån eller andre heftelser. 
 
 
Vedtak: Beretningen godkjennes med de nevnte endringer når det kommer til forskjellen i 
balanser, fra avgitt informasjon fra kasserer mot balanser i visma som er misvisende. 
 


Sak 10 Behandle idrettslagets resultat og regnskap. 
 


 Forslag fra styret: Styret foreslår å godkjenne resultatet og regnskapet.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Tom Børre Olsen 
 
Vedtak: Idrettslagets resultat og regnskap ble enstemmig godkjent 


 
 
Sak 11 Behandle forslag og saker. 
  


Sak 11.1 Endring av lovnorm.  
 
Styret foreslår å endre lovnormen slik at leder og nestleder velges for 2 år av gangen, da med 
overlappende tjenestetid slik at man får bedre kontinuitet på driften i klubben. Det ble litt 
diskusjon hvorvidt dette kunne tre ikraft umiddelbart. Marion Ramstad fant en lovtekst som 
kunne tolkes dithen at dette kunne igangsettes umiddelbart, og det ble foretatt avstemming 
på om forslaget til ny lovnorm skulle godkjennes, og om den skulle godkjennes med 
øyeblikkelig virkning.  


 
Følgende hadde ordet i saken: Bent Øystein Bostad, Jan Erik Farevaag, Geir Westermann, 
Marion Ramstad. 
 
7 stemmer mot, 47 for 
 
Vedtak: Vedtatt med 47 mot 7 stemmer. 
 
Sak 11.2 Oppnevne oppmenn i KPS. 
 
Av organisatoriske årsaker ønsker styret å oppnevne de nevnte personer som offisielle 
oppmenn i KPS.  
Kristin Ø. Solberg – Oppmann kjøkken 
Ole Thomas Furuseth – Oppmann PPC 
Hanna K.F. Korsvik – Oppmann Kvinnegruppa 
Tom Ånesland – Oppmann Felt 
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Følgende hadde ordet i saken: Bent Øystein Bostad 
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt. 


 
Sak 11.3 Innkjøp til felt 
 
Felt hadde først forslag om innkjøp av nettbrett, siden klubben siden den gang har fått 
donert 10 nettbrett fra Vy via Tom Ånesland, så er forslaget at den anslåtte summen settes 
av til andre felt utbedringer, herunder internet dekningen på banen og området rundt for 
bruk av nettbrettene. Avsatt sum er 16.000 kroner. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Bent Øystein Bostad 
 
Vedtak: Enstemmig vedtatt 
 
Sak 11.4 Komplettering av elektronikk i gimlehallen / på farvannet 
 
Rune Wold har foreslått at klubben skal gå inn med egenkapital i forbindelse med søknader 
om midler til komplettering av elektronikk i Gimlehallen / på farvannet. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Rune Wold, Tor-Christian Søndergaard med flere. 
 
Vedtak: 3 stemmer mot, 51 for. 
 
Sak 11.5 Forslag fra Jan Berthin Tønnessen om organiserte treninger 
 
Jan Bertin Tønnessen har foreslått at på organiserte treninger er det kun personer med 
avholdt sikkerhetskurs som kan delta.  
 
Følgende hadde ordet i saken:  
 
Vedtak: Vedtatt med 53 mot 1 stemme. 
 
Sak 11.6 Rune Wold sitt forslag om at KPS skal søke om Bane NM i 2026 
 
Rune Wold har foreslått at klubben søker om å få avholde Bane NM i 2026. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Rune Wold 
 
Vedtak: 53 for og 1 stemme imot. 


 
 


Sak 12 Fastsette medlemskontingent 
 
 Styret har foreslått å endre medlemskontingenten, i samme sak er det kommet et 
endringsforslag fra styret, om at junior medlemskontingenten ikke skal røres. Det ble etter 
forslag fra salen også utarbeidet et endringsforslag om prosentvis økning for at det skal bli 
rettferdig for alle medlemstyper. 
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20% økning på hovedmedlemmer – Ny medlemskontingent er: 1320 
20% økning på honnørmedlemmer – Ny medlemskontinget er:  840 
20% økning på familiemedlemmer – Ny medlemskontingent er: 1560 
 
Endringsforslag inngitt ble valgt. 


 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  


 
 


Sak 12.1 Vedta idrettslagets budsjett 
 


Tom-Børre Olsen presenterte budsjettet. 
 
Forslag fra styret: Godkjenne idrettslagets budsjett. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Tom Børre Olsen og Bent Øystein Bostad 


 
Vedtak: Foreslått budsjett godkjennes 


 
Sak 13 Behandling av idrettslagets organisasjonsplan 


Bent Øystein Bostad presenterte organisasjonsplanen. 
 
Forslag fra styret: Godkjenne organisasjonsplanen. 
 
Følgende hadde ordet i saken: Bent Øystein Bostad 


 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 


 
Sak 14 Valg 


Valgkomiteen presenterte sin innstilling,  
 
 14.1 Valg styre  


 
Valg av styreleder: 


 
Forslag fra valgkomiteen: 
Jan Gunnar Songedal velges som styreleder.  


 
Følgende hadde ordet i saken: Bent Øystein Bostad 


 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 


 
 Valg av nestleder: 


Forslag fra valgkomiteen: 
Hans Olav Labas velges som nestleder.  
 
Følgende hadde ordet i saken: Bent Øystein Bostad 


 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt. 
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Valg av øvrige styremedlemmer: 
 
Følgende hadde ordet i saken: Bent Øystein Bostad og flere fra salen. 
 
Det ble diskusjon rundt kontrollutvalgets beretning og valgkomiteens innstilling, som endte 
opp med benkeforslag, det ble derfor avholdt skriftlig avstemming. 
 
Det var 4 kandidater til 2 ledige styremedlems plasser. Etter avstemmingen så ble Tom-Børre 
Olsen og Tine Songedal valgt inn av de tilgjengelige kandidatene. 


 
 


Vedtak: Vedtatt etter skriftlig avstemming. 
 
Valg av varamedlemmer: 
Forslag fra valgkomiteen: 
Thomas Jørgensen og Tom-Inge Dalen 
 
Tom-Inge Dalen trakk seg og ga plassen til Hanna Korsvik, det ble dermed avstemming. 
 


 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
Styret i Kristiansand Pistolskyttere består fra 13.03.2025 av følgende personer: 
 
Styreleder: Jan Gunnar Songedal (på valg i 2027) 
Nestleder: Hans Olav Labas (på valg i 2026) 
 
Styremedlem: Tom Børre Olsen (på valg i 2027) 
Styremedlem: Tine Songedal (på valg i 2027) 
Styremedlem: Bent Øystein Bostad (på valg i 2026) 
Styremedlem: Cecilie A. Sebdal (på valg i 2026) 
 
Varamedlem: Thomas Jørgensen (på valg i 2026) 
Varamedlem: Hanna K. S. Korsvik (på valg i 2026) 
 
14.2 Valg av kontrollutvalg  
 
Valg av medlemmer til kontrollutvalget  
Forslag fra valgkomiteen:  
 
Pål Dølbakken – leder 
Rakel B. Wiig - medlem 
Anna Lüdemann – vara 
 
Rakel var egentlig innstilt som et av medlemmene i kontrollutvalget, hun har siden den gang 
meldt seg ut av klubben og sagt ifra at hun skal flytte fra byen, det ble derfor foreslått på 
stedet noen endringer. Dette ble det nye forslaget: 
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Pål Dølbakken – leder 
Anna Lüdemann – medlem 
Randi Lindebø - vara 
 
Følgende hadde ordet i saken: Bent Øystein Bostad, Anna Lüdemann m.fl. 
 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  


 
14.3 Valg av representanter til ting og møter i andre organisasjonsledd der idrettslaget har 
representasjonsrett eller gi styret fullmakt til å oppnevne representantene 
 
Forslag fra styret: 
Styret utnevner selv 
 
Vedtak: Forlaget ble enstemmig vedtatt.   
  
 15 Valg av valgkomité  
 
Forslag fra styret: 
 
Anita Belland som leder 
Gøril Sørensen som medlem 
Morten F.G. Hoem som medlem 
Per Lüdemann som medlem 
Ole Thomas Furuseth som vara 
 
Følgende hadde ordet i saken: Bent Øystein Bostad 


 
Vedtak: Forslaget ble enstemmig vedtatt.  
 
 


 
Møtet hevet kl 20:45 
 
 
Kristiansand, 13.03.2025 
 
 
-----------------------------------------    
Bent Øystein Bostad (referent)       
 
 
 
 
 
-----------------------------------------   ------------------------------------------------------------ 
Ole Jakob Furholt Korsvik   Randi Lindebø 
 
[Navn og signatur fra de to medlemmene årsmøtet valgte til å signere protokollen] 
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